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2025 AQC水技术创新奖报名表
Aquatech China Innovation Award 2025 Application Form

请注意：Please note:
1. 所有标有*的字段都是必填字段，提交报名表等同于报名参赛，并承诺支付不含增值税的2,000 元报名费。
All fields marked * are compulsory, submission of the application form is equivalent to registering for the competition and commitment to the registration fee of RMB 2000 excluding VAT.
2. 请使用中英双语填写以下报名表
Please fill in this application form both in CN & EN

	基础信息（Basic Information）

	公司名称*
Company Name*
	


	统一社会信用代码*
Company Registration Number*
	

	国家 *
Country*
	


	地址（省、市、区、街道、门牌号）*
Address (Province, City, Street and Number) *
	


	邮编 *
Postcode*
	


	固定电话*
Telephone*
	


	手机*
Mobile Phone*
	


	网址*
Website*
	


	公共邮箱*
E-mail (General) *
	


	姓名（主要负责人）*
Name of key contact *
	职位*
Job Title*
	邮箱*
E-mail*
	手机*
Mobile Phone*

	
	
	
	

	姓名（活动对接人）*
Name of event coordinator*
	职位*
Job Title*
	邮箱*
E-mail*
	手机*
Mobile Phone*

	
	
	
	

	产品信息（Product Information）

	品牌介绍（最多100字）Brand introduction (max. 100 characters, including spaces)*

	

	产品官方名称（最多50字）Official product name (max. 50 characters, including spaces)*

	

	产品描述（最多800字）Product description (max. 800 characters, including spaces)*

	

	您的产品/服务所属领域*：
Market segment to which your entry (product/service) belongs:
净水设备及解决方案 Residential & Commercial 
水/污水处理 Water/Waste Water Treatment
过程控制与自动化管理Process Control & Automation
给排水管网及泵管阀 Infrastructure
膜与膜技术Membrane
水环境综合治理Water Environment
以上都没有，请填写None of the above, please fill in (                                                                     )

	原始制造商*
Name of original manufacturer*
	
	制造商原产地* Country of origin of manufacturer*
	

	设计者*
Name of designer*
	
	设计者国籍* 
Country of designer*
	

	请说明贵司的产品所具备的独有创新性，以及应该获得该奖项的理由*(最多1000个字符)
Please motivate why your product is a unique innovation and should win the award you have selected. (max. 1,000 characters, including spaces) *

	该产品/服务在以下地域范围内是从未展出的*
 This product/service is new in: *
全世界范围the World  全亚洲范围Asia  全中国范围China

	水技术创新奖类别（Innovation Award Category）

	请选择您要参加的奖项类别：*
Select the innovation award category for which you want to subscribe: *
净水 Residential & Commercial
污水处理 Waste Water Treatment
给排水管网及泵管阀 Infrastructure
过程控制与自动化管理 Process Control & Automation
用于水技术领域的绿色化学品Green Chemicals for Water Technology
尚未面世的创新产品Innovation product-not yet to market

	您的新产品主要针对于以下哪个/哪几个行业的终端用户？（可多选）
Which sector or what sectors that your target end-users come from will be interested in your new product?
(Multiple choice)
家用&商用净水场景 Residential & Commercial
食品饮料 Food & beverage
石油天然气 Oil & gas 
能源 Energy/power
化工 Chemical industry
机械制造Machinery manufacturing
制药 Pharmaceutical
农业 Agriculture
造纸印刷 Pulp and paper
园艺 Horticulture
市政部门 Municipal sector 
以上都没有，请填写None of the above, please fill in (                                                                     ) 

	市场推出日期
Market introduction date
	

	请注意：该产品/服务必须在2024年1月1日之后推出。
Please note that the product/service must have been released after 1 January 2024.
如果您报名该产品参与水技术创新奖的评选，主办方考虑到公平公正及信息公示，该产品将在2025年9月30日后发布于主办方的网站及新闻稿中，因此保密不再有效。
If you register this product for the Innovation Award, after 30th of September 2025 the product will be published on the organizer’s website and press release for the purposes of fairness and information disclosure, so confidentially is no longer valid.

	产品售价（不含增值税）*                                      
Price of the product (excl VAT)*
	如产品售价已确认，请填写（                                ）   
If the price of the product has been confirmed, please fill in

	
	产品售价待定The price of the product to be decided.

	请将产品/服务/概念的图片、文档及视频发送至邮箱：marketing@aquatechexpo.com
图片格式需为JPG, JPEG, PNG, GIF, TIFF/TIF格式，图片精度≥300dpi且尺寸≤5M。
视频文件需为MP4格式，3min以内
文件格式需为PDF，DOC，DOCX，PPT，PPTX，TXT，XLS，XLSX，PPS，CSV格式。
Please send the products picture and video in one of the following formats. (JPG, JPEG, PNG, GIF, TIFF/TIF)
Please send the video up to 3 minutes, MP4 format.
Please send the documentation and/or brochure of the product/service/concept in one of the following formats (PDF, DOC, DOCX, PPT, PPTX, TXT, XLS, XLSX, PPS and CSV formats) Please send by email

	我在此声明，我们公司报名参加2025AQC水技术创新奖评选的新产品、服务和概念以前从未在任何中国贸易展上展出过。
I hereby declare that the new products, services, and concepts that our company used for participation of Aquatech China Innovation Award 2025 has not previously been exhibited at any Chinese trade show before.

	我在此声明，我已阅读并同意2025AQC水技术创新奖的参赛条件，并相信参赛产品符合所有标准*
I hereby declare that I have read and agreed with the conditions of participation of the Aquatech China Innovation Award 2025 and believe the product entered meets all criteria. *



请于2025年9月22日前将表格填写完成，并与参赛作品介绍、图片、视频文件一起发送至邮箱：marketing@aquatechexpo.com
Please fill in the form completely and send it along with the introduction of your entry, pictures and video to marketing@aquatechexpo.com before 22-09-2025

公司名称 Company Name：
签名 Signature：
盖章 Stamp：
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